
Protokół Nr XCIV/14
z XCIV sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014
z dnia 20 maja 2014 r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  16.05 w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki  
i Kultury w Ścinawie.
Na sesji obecnych było 13 radnych. Nieobecni: R. Kudzia, P. Wityk-Szumna. 
Ponadto w sesji uczestniczyli Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Patrycja Jugo, pracownicy urzędu oraz
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).  

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.
Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący Rady Miejskiej-Krzysztof Marek dokonał otwarcia XCIV sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.
Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji rady na 15 członków
Rady  uczestniczy  13 radnych,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  Rada  Miejska  w  Ścinawie  może
podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Następnie przewodniczący przedstawił porządek obrad XCIV sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany uchwały Nr LXXXIX/283/14 dotyczącej zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej;
5. Omówienie apelu Burmistrza Ścinawy dotyczącego przejęcia drogi powiatowej nr 1237D
6. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XCI z dnia 31 marca  2014r.,
2) Nr XCII z dnia 30 kwietnia 2014r. 
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne wnioski.
9. Zapytania sołtysów.
10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
11.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
12.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
13.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 3 Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. Brak uwag.

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwa  ł   w sprawie:   
4.1)  zmiany uchwały Nr LXXXIX/283/14 dotyczącej zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej;

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(13 głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  0)  podjęła  uchwałę  w sprawie  zmiany
uchwały Nr LXXXIX/283/14 dotyczącej zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej.

Godz. 16.20 salę opuściła Radna D. Chomont-Parzyńska. 

Ad.5 Omówienie apelu Burmistrza Ścinawy dotyczącego przejęcia drogi powiatowej nr 1237D

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa szczegółówo omówiła apel do radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej i Radni Rady Miejskiej przedstawili swoje argumenty dotyczące apelu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował radnych, iż powinni przygotować odpowiedź na powyższy apel. 



Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(9 głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3) przyjęła  wniosek  o  przygotowaniu
odpowiedzi na apel.

Ad.5.   Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:  
5.1  Nr XCI z dnia 31 marca 2014r.
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(12 głosami „za” , „przeciw”-0, „wstrzymało się-” -0)  przyjęła  protokół   Nr XCI z dnia  31
marca 2014r.

5.2 Nr XCII z dnia 30 kwietnia 2014r. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(12 głosami „za” , „przeciw”-0, „wstrzymało się-” -0) przyjęła protokół  Nr XCII z dnia 30
kwietnia 2014r.

Ad.6. Interpelacje i zapytania radnych.
Radna R. Podgórska:
Co z kanalizacją na ul. Szpitalnej? Czy jest już znany termin rozpoczęcia prac? Prace miały być rozpoczęte
w maju.

Radny M. Kraśniański:
1.  Czy naprawiona droga w Dłużycach (za 50 000) podlega gwarancji? Czy jest jakaś rękojmia? 
2. Czy  otrzymam korespondencję  pomiędzy  zarządcą  drogi  przechodzącej  przez  Dłużyce  a  Urzędem.  
Chodzi o korespondencję z przełomu 2 lat.

Radna A. Pałac:  
1.  Zabezpieczenie  środków na równiarkę   albo  przywiezienie  dwóch  wywrotek  tłucznia  aby wyrównać
odcinek drogi, która nie została dokończona Chełmek-Tymowa 
2. Czy drogi gminne na terenach wiejskich są koszone?

Radny J. Śliwa:
1. Przeniesienie przystanku autobusowego i dzwonków na śmieci z terenu prywatnego na teren gminny.

Radny E. Sitarski:
1. Postawienie kosza na śmieci na placu koło sklepu w Parszowicach. 
2. Wystąpienie do zarządcy o wycięcie krzaków w Sitnie na drodze jak się przejedzie przez most i skręca się
w lewo 
3. Kto w Ścinawie ktoś sam naprawia drogi? 

Godz. 17.20 salę opuściła Radna A. Pałac. 

Radny J. Szuszkiewicz:
1. Założenie lustra w Dąbrowie Środkowej bo zostało ukradzione i prośba o jego zabezpieczenie.

Radny K. Marek:
Co z lustrem na ul. Robotniczej? 

Radny M. Szopa:
1. Co miało na celu przeniesienie świetlic wiejskich z Centrum do urzędu na dwadzieścia parę  dni a później
oddanie z powrotem pod zarząd  do CtiK?
2.  Przedstawienie  radnym zarobków Pana Burmistrza.  Ile  w 2013 roku  Pan  Burmistrz  pobrał  z  tytułu
delegacji  wystawionych  i  innych składników finansowych.  Ile  zarobił?  Wszystkie  składniki,  ile  otrzymał
wynagrodzenia z tytułu delegacji? Nie odpowiadać mi żebym sobie zerknął do uchwały. 
3. Jakie są skutki nie przyznania tych 16 000 zł na nową syrenę w Parszowicach? Co się stało? Czy została
wyremontowana?



Ad.7.   Wolne wnioski.  
Radny M. Kraśniański:
Wniosek do zarządcy drogi o wykoszenie poboczy od Ścinawy przez Dłużyce do Prochowic w granicach 
gminnych. 

Radny J. Śliwa:
Wniosek do zarządcy drogi o wykoszenie poboczy od Lasowic-Chobieńskiej do Ciechłowic- kierunek 
Chobienia kierunek 

Radny M. Szopa:
Jaka była zaprojektowana rzędna dla wysypiska śmieci w Ścinawie? Jaka została przyjęta ilość nadmiernych
śmieci? Kto wyraził na to zgodę? 

Radny J. Szuszkiewicz:
 Wniosek o odkrzaczenie dróg powiatowych.

Radny M. Szopa:
1. Jaki jest czas udzielenia odpowiedzi przez Urząd mieszkańcowi na pismo?
2. Parking Urząd a Dino. Co znaczy, że modernizacja parkingu po przez likwidację jednego rządu miejsc 
parkingowych w celu usprawnienia, bezpieczeństwa użytkowników.  Jak to się ma do projektu, który 
wykonała firma? 
3. Wniosek o zamontowanie GPS do samochodu Pana Burmistrza.

Ad.8.   Zapytania sołtysów  
Sołtys A. Sajak:
1. Wniosek o naprawę nawierzchni drogi koło zapleczy sanitarnych w Dziewinie. Firma kładąca elektrykę
nie posprzątała po sobie. 
2. Naprawa terenu na placu zabaw po robotach z sanitariatami.
3. Usunięcie korzenia na placu zabaw w Dziewinie 
4. Usunięcie Barszczu Sosnowskiego w Dziewinie
5. Wykoszenie terenu zielonego na miejscu gdzie ma powstać świetlica 
6. Przedstawienie i wgląd do projektu świetlicy w Dziewinie. Kiedy to będzie realizowane? 

Sołtys J. Śliwa:
Wyczyszczenie stawów w Buszkowicach. 

Godz. 17.55 salę opuściła Radna M. Żogalska. 

Ad.9   Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.  
Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak uwag.
 
Ad.10.   Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.  
Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak uwag.

Ad.11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
Sekretarz udzieliła, iż odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 
Ad.  12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.  
Przewodniczący poinformował radnych o opinii RIO w sprawie gminnych mediów. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 18.00 
zamknął obrady XCIV sesji Rady Miejskiej w Ścinawie. Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Justyna Karkosz                                                              Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

w Ścinawie                

Krzysztof Marek          




